國立臺中科技大學
National Taichung University of Science and Technology
_________學年度Academic Year第________學期Semester
研究生論文考試結果通知書
Graduate Thesis Examination Result Notification
系所主管Department/Institute Chair：                             (Signature)
[bookmark: _Hlk175731742]指導教授Dissertation Advisor r：                                    (Signature)
	應考研究生
Graduate Student Under Examination
	姓    名
Name
	學    號
Student ID
	[bookmark: _gjdgxs]就 讀 系 所 班 別
Course Offering Department
	指 導 教 授
Dissertation Advisor
	備  註
Remarks

	
	
	
	系所Department/Institute
班Class

	
	

	
	論文
題目
Thesis Title
	中文Chinese：

	
	
	英文English：

	考試結果
Examination Result
	上列研究生經本委員會於     年    月    日   午    時
於               舉行論文考試，評定結果如下，請  查照。
The above-mentioned graduate student was evaluated by this committee on_____ (Year)_____ (Month)____ (Day) at_____ (Hour) at_________ (Location), with the following result.
	是否與專業領域相符
Consistency with Professional Field
	及 格 與 否
Pass/Fail
	總平均分數
(請以整數計分，請大寫)
Overall Average Score (Please score in whole numbers, written in uppercase letters)

	
	
	


 以上通知
 教務處註冊組
Notice above Registrar's Office
	考試委員
簽名處
Examination Committee Signatures
	

	注意事項
Notes
	1、 依規定：學位考試委員會置委員三人至五人為原則，其中校外委員人數不少於三分之一。
1. According to regulations, the thesis examination committee should consist of three to five members, with at least one-third being external members.
2、 學位考試成績以學位考試出席委員評定分數之平均決定之，學位考試成績以七十分為及格，一百分為滿分。如有出席委員二分之一(含)以上評定不及格，即視為不及格；不予平均，並以一次不及格論。
2. The final grade of the thesis examination is determined by the average score given by the attending committee members. The passing score is 70 out of 100. If more than half of the attending members give a failing score, the student is considered to have failed the examination, without averaging the scores. The failure is considered as a single failure.
3、 學位考試成績不及格或未能於學位考試通過一學年內完成論文或報告修正及繳交者，如其修業年限尚未屆滿，得於次學期或次學年申請重考，重考以一次為限。
3. If the student fails the examination or fails to complete the thesis or report revisions and submission within one academic year after passing the thesis examination, they may apply for a re-examination in the next semester or academic year, provided that their period of study has not expired. The re-examination is limited to one time.
4、 成績及格者，應附有考試委員簽字通過之論文三冊分送有關單位典藏。
4. For students who pass the examination, three copies of the thesis signed by the committee members must be submitted to the relevant units for archiving.




